



## 海洋公園取消「哈囉喂全園祭」

(香港 - 2019 年 10 月 30 日) 海洋公園「哈囉喂全園祭」為今年其中一個重點節慶活動，所有精心設計的節目及環節，旨在為遊人締造有趣好玩及富娛樂性的遊玩體驗。鑒於社會現今狀況及面對多方不同意見，再加上港島多區會有公眾活動，公園為顧及遊人和員工的安全，經過審慎考慮後，決定取消「哈囉喂全園祭」項目。公園亦已將有關決定與相關同事溝通。公園謹對受影響的遊客致歉。

持有海洋公園 2019 年 10 月 31 日門票的遊人，可於海洋公園官方網站查詢退票詳情。

-完-

## Cancellation of Ocean Park Halloween Fest

**(Hong Kong, 30 October 2019)** – Ocean Park Halloween Fest is one of the key signature seasonal events of the Park. All the programmes and attractions with innovative design solely aim at providing greatest fun and entertainment to the visitors. In view of the current social situation and consideration of various comments, plus the possibility of public events at different areas of Hong Kong Island; upon thorough considerations and putting the safety of our visitors and staff as our top priority, Ocean Park has decided to cancel the Halloween Fest. The Park has already informed concerned staff on this decision. The Park would like to apologise to all affected visitors.

Visitors who have unused tickets for 31 October 2019, please visit Ocean Park's website for refund information.

-End-

如有傳媒查詢，請賜電：

For media enquiries, please contact:

劉毓敏 (Una Lau)

電話 Tel : 3923-2601 / 9389-3827

電郵 Email : [una.lau@oceanpark.com.hk](mailto:una.lau@oceanpark.com.hk)

陳潔明 (Cindy Chan)

電話 Tel : 3923-2537 / 5211-6215

電郵 Email : [cindy.chan@oceanpark.com.hk](mailto:cindy.chan@oceanpark.com.hk)

Page 1 of 1

海洋公園建基於教育、保育、及娛樂，銳意成為世界級最佳度假勝地及主題樂園，締造最佳遊樂體驗予遊人，啟發精彩探索，並將人與大自然緊密連繫起來。

Ocean Park Corporation, with focus on education, conservation and entertainment, will be the world's best resort and theme park, providing excellent guest experiences through the thrill of discovery, while connecting people to nature.

Member of **ASSOCIATION  
OF ZOOS &  
AQUARIUMS**

T: (852) 3923 2888